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Lapin ELY-keskus pyytää kunnilta lausuntoa linja-autopysäkkien 
tarpeellisuudesta. 
 
Tekninen osasto on keskustellut pysäkkien tarpeesta sivistysosaston 
kanssa. Ranualla ei ole enää sivukylillä säännöllistä linja-
autoliikennettä ja pääasiassa teidenvarsilla olevat linja-autopysäkit 
palvelevat koululaistaksiliikennettä.  
 
Yksittäiset linja-autopysäkit ovat tarpeellisia asuttujen kylien 
kohdalla, mutta muutoin pysäkit ovat käyneet tarpeettomiksi 
lukuunottamatta koululaistaksiliikennettä.  
 
Tekninen osasto toimittaa Lapin ELY-keskukselle listauksen 
tiedossa olevista koululaistaksiliikenteen käyttämistä linja-
autopysäkeistä.  
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus toteaa lausuntonaan seuraavaa: yksittäiset linja-
autopysäkit tulee säilyttää asuttujen kylien kohdalla. Muualla kunnan 
alueella koululaistaksiliikenteen käyttämät linja-autopysäkit pitää 
myös säilyttää. Ranuan kunnan tekninen osasto toimittaa Lapin 
ELY-keskukselle listauksen säilytettävistä linja-autopysäkeistä. 

  
Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 Lisätietoja asiasta antaa: 
      tekninen johtaja Risto Niemelä 
     puh. 040 704 9623, etunimi.sukunimi@ranua.fi 
  
 Merkitään, että Risto Niemelä oli paikalla asiantuntijana pykälän 

käsittelyn ajan. 


